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JAARVERSLAG 2024 
 
Het jaar 2024 was het negende, volledige jaar in het bestaan van de Vereniging Dorpsraad 
Muiderberg.  
  
HET BESTUUR. 
Het bestuur bestond bij de aanvang van het jaar 2024 uit Henk Donker (voorzitter), John Haug 
(secretaris), Leo Dooper (penningmeester), Michiel Koekkoek en Bert Hensbergen, 
bestuursleden. Vervolgens kon het bestuur tijdens de ALV met instemming van de leden nog 
een zesde lid n.l. Cees Petersen verwelkomen. Door deze uitbreiding is daarmee de 
continuïteit van de Vereniging voor de komende tijd gewaarborgd. Verder bood mevr. Jayne 
Forrester aan zitting te willen nemen in het bestuur. Besloten werd dat zij eerst, zoals 
gebruikelijk, in de periode tot de volgende ALV in 2025 meeloopt in het bestuur, voordat een 
officiële kandidatuur door het bestuur aan de leden zal worden voorgelegd. 
 

VERGADERINGEN, BIJEENKOMSTEN. 
De traditionele nieuwjaarsreceptie van de Vereniging in de Rijver met de uitreiking van de 
vrijwilligersprijs voor het jaar 2023 werd op 4 januari gehouden. Deze prijs werd onder grote 
aanwezigheid van de leden en andere belangstellenden, door onze wijkwethouder Hugo 
Bellaart tot grote verbazing aan ondergetekende uitgereikt. De jaarlijkse ALV (Algemene 
Leden Vergadering) werd traditiegetrouw op 7 maart gehouden, direct aansluitend volgde er 
die avond ook nog een openbare bestuursvergadering. De overige openbare 
bestuursvergaderingen werden resp. op 16 mei, 12 september en 7 november gehouden. 
Verder werd er ook nog op 16 mei een extra ALV (Algemene Leden Vergadering) gehouden. 
Deze vergadering, met slechts een agendapunt was nodig geworden vanwege een 
noodzakelijke statutenwijzigingen, die door de leden moest worden goedgekeurd. Verder was 
er regelmatig intern overleg, indien noodzakelijk tussen de bestuursleden onderling, met 
B&W van de gemeente Gooise Meren en diverse andere instanties afhankelijk van de diverse 
onderwerpen. 
 
ONTWIKKELING LEDENBESTAND. 
Het ledenbestand groeide minimaal in 2024 en de vereniging telde dan ook per 31 december 
2024 totaal 553 leden, 1 meer dan het jaar ervoor. 
 

 
ACTIVITEITEN VAN HET BESTUUR. 
 
Ook in 2024 heeft het bestuur van de Vereniging zich weer ingespannen om op verschillende 
gebieden de belangen van de inwoners van Muiderberg te behartigen; zoals op het gebied 
van verkeersveiligheid, bereikbaarheid van het dorp/openbaar vervoer, noodzakelijke 



woningbouw, beteugelen van stank- en geluidsoverlast, groenvoorziening en 
(groot)onderhoud, schoolvoorzieningen en de inrichting van de openbare ruimte(n). Ook de 
voor ons dorp vergaande plannen van Tennet waren en zijn nog steeds een onderwerp van 
veel aandacht. Verder was er regelmatig overleg met de energie coöperatie WattNu met 
betrekking tot de mogelijk aanleg van een warmtenet. 
 
 
Onderstaand een overzicht van de in 2024 ontwikkelde activiteiten per onderwerp. 
 

 

NIEUWBOUW KC (KIND CENTRUM) DE MEERSTROOM 
Nadat in de loop van 2024 alle vergunningstrajecten werden afgerond (de 
omgevingsvergunning die nodig is voor de bouw is inmiddels definitief) en er ook nog 
wettelijk, noodzakelijk onderzoek is gedaan naar mogelijke vervulling in de bodem konden de 
voorbereidingen voor de bouw na de zomer beginnen. Ook is inmiddels de keuze van de 
aannemer bekend. Eerst is op de locatie de riolering en verdere infrastructuur vernieuwd 
alvorens te starten met het plaatsen van de noodzakelijke funderingen voor het gebouw. Op 
29 november werd dan officieel gestart met de bouw. Een deel van de scholieren en de 
schoolleiding waren bij deze officiële, feestelijke handeling aanwezig evenals de aannemer, 
de architect, bestuurders van de stichting Florente waaronder de school valt en namens de 
gemeente wethouder Barbara Boudewijnse. Ook een kleine afvaardiging van de Vereniging 
was daarbij eveneens aanwezig. De voorlopige planning van de oplevering van het gebouw is 
vastgesteld op begin 2026. Meer informatie en een impressie van de nieuwbouw is op de 
gemeentelijke website terug te vinden;  
https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-de-
meerstroom/ 
 
AFRONDING EN NIEUWE PLANNEN VAN TENNET 
TenneT/uitbreiding 380KV-net van Diemen naar Ens. Een van de belangrijkste infrastructurele 
projecten waar we de komende jaren mee te maken krijgen in onze regio is de uitbreiding van 
het hoogspanningsnet. De Dorpsraad heeft in 2024 vanwege haar belang en complexiteit hier 
het afgelopen jaar veel tijd aan besteed. Het is tenslotte een grote dreiging als de nieuwe 
380kV-hoogspanningsverbinding mogelijk dwars door de Noordoostpolder en dicht langs 
bestaande woningen zou komen te lopen. Een door de bewoners aan de Googweg ontwikkeld 
voorkeurstraject, dicht langs de bestaande infrastructuur van de A1 en de A6 werd in een snel 
uitgeschreven online enquête door de meerderheid van de leden ondersteund, waarna het 
bestuur van de Dorpsraad heeft besloten dit initiatief te ondersteunen. Vanaf het begin was 
duidelijk dat we moesten proberen om dit voorkeurstracé ondersteund te krijgen door alle 
bewoners en belangengroepen uit de regio van Gooise Meren. Het uiteindelijke doel was een 
unaniem regioadvies uit te brengen aan de minister. Er is zeer veel vergaderd in wisselende 
constellaties, waarin gepoogd is als Dorpsraad minimaal steeds een bestuurslid hierbij te laten 
aansluiten om de grote lijn in de gaten te houden, namelijk het gezamenlijke doel; geen 
hoogspanningsmasten in de Noordoostpolder! In alle openbare ledenvergaderingen is de 
voortgang steeds gepresenteerd en besproken. Op al deze vergaderingen was ook de 
portefeuillehouder namens de gemeente, wethouder Hugo Bellaart aanwezig. In de Gooi & 
Eemlander van zaterdag 21 september werden twee hele pagina’s gewijd aan dit onderwerp. 

https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-de-meerstroom/
https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-de-meerstroom/


De twee meest betrokkenbestuursleden zijn Cees Petersen (op de voorgrond) en Michiel 
Koekoek (technische knowhow; op de achtergrond). 
 
GROOT ONDERHOUD MUIDERBERG/ONTWIKKLINGEN WARMTENET 
In 2024 werden er door WattNu weer diverse algemene informatieavonden over de stand van 
zaken gehouden, deze werden steeds door een deel van het bestuur in wisselende 
samenstelling bijgewoond. Ook woonde ondergetekende in april nog een aparte sessie bij in 
Naarden waarbij de specifieke problematiek bij de aanleg van een warmtenet voor 
appartementencomplexen met een VVE werden belicht.  Ook sprak ondergetekende in april 
nog in op een politieke avond waarbij de raad geïnformeerd wilde worden over het standpunt 
van de Vereniging. Verder was het bestuur nog vertegenwoordigd op een vergadering van de 
gemeenteraad toen een voorlopig besluit moest worden genomen tot het nemen van de 
volgende stap in dit project. Tijdens deze vergadering werd door de raad unaniem besloten 
de volgende stap in het proces naar de totstandkoming van een warmtenet inderdaad te 
nemen. Daarbij was de volgende uitdaging om onder de inwoners voldoende draagvlak te 
vinden voor dit project. De zgn. “volloop” waarbij het streven er op is gericht om minimaal 
73% van de inwoners achter dit project te krijgen, werd dan ook door met name de 
energiecoaches van WattNu in Muiderberg ter hand genomen. Pas als deze “volloop” is 
gerealiseerd kunnen er weer verdere beslissingen door de gemeenteraad in dit proces worden 
genomen. 
Als gevolg van dit hele proces is echter het groot onderhoud waarbij met name de vervanging 
van het rioleringssysteem maar ook de inrichting van de openbare ruimten, straatverlichting, 
speelplaatsen en parkeerplaatsen etc. helaas verder vertraagd.  
 
OPENBAAR VERVOER 
Vanuit de Dorpsraad zit er een vertegenwoordiger, bestuurslid Bert Hensbergen in het 
Reizigers Overleg Consumentenbelangen Openbaar Vervoer (ROCOV) Noord-Holland. Binnen 
het ROCOV-NH zijn er 3 gebiedskamers n.l. Noord-Holland Noord, Haarlem-IJmond, Gooi en 
Vechtstreek.  
Binnen de Gooi- en Vechtstreek zijn er 4 vergaderingen geweest waarbij Bert aanwezig was.  
Voor Noord-Holland waren er 2 plenaire vergaderingen en een studiedag; ook daar was Bert 
aanwezig. 
Verder rijden alle OV-bussen in de Gooi en Vechtstreek rijden inmiddels vanaf 21 juli 2024 
elektrisch zoals in de concessie die Transdev heeft is afgesproken. 
Helaas hebben we binnen Muiderberg een 1-uurs dienstregeling. Dit is meermalen in de 
vergadering aan de orde gesteld maar Transdev, de vervoerder, kijkt naar het aantal in- en 
uitstappers en heeft daar de dienstregeling op aangepast. 
Ter stimulatie van het OV heeft de Tweede Kamer echter extra geld beschikbaar gesteld, de 
zogenaamde Bikker-gelden. Er ligt een voorstel bij de provincie NH om daar een deel aan te 
wenden voor een museum-bus. Deze bus zou dan extra ingezet worden in Muiden en 
Muiderberg van april t/m oktober, maar mag in verband met concurrentie overwegingen, 
geen gebruik maken van de reguliere bushaltes. In 2024 is door de Provincie van deze gelden 
nog geen besluit over genomen. De verwachting is dat er in het begin van 2025 een bedrag 
voor deze museum-bus ter beschikking zal komen.  
 
 
 



INFRASTRUCTUUR/TRANSFORMATORHUISJES 
De gemeente hield over dit onderwerp op 25 september al een thema avond die ook door een 
deel van het bestuur werd bezocht. Een en ander is terug te vinden op 
https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/elektriciteitshuisjes/. Liander, 
de netwerkbeheerder heeft inmiddels al enige transformatorhuisjes geplaatst. Voor wat 
betreft de locaties worden via de gemeente de dichtstbijzijnde aanwonenden geïnformeerd 
over het zoekgebied. Dat wil niet zeggen dat in alle gevallen bewoners inspraak krijgen in de 
locatie; in bijzondere gevallen (bijvoorbeeld voor de Zeeweg 1A) echter, is het toch mogelijk 
gebleken Liander ervan te overtuigen dat deze locatie toch wel erg ongelukkig is gekozen. Er 
wordt daarvoor nog overlegd wat een alternatief zou kunnen zijn. 
 
ONTWIKKELINGEN NAARDERBOS; 
Het bestuur heeft zorgvuldig alle aangevraagde vergunningen in de gaten gehouden. Ten 
aanzien van deze locatie, die overigens op het voormalig grondgebied van de gemeente 
Naarden ligt, zijn het afgelopen jaar door de pachter enige aanvragen voor een 
omgevingsvergunning ingediend. Deze zijn echter of steeds weer ingetrokken en/of 
afgewezen. Wel is het onderhoud van het gebied al jarenlang een bron van zorg. Aan het einde 
van het jaar veranderde de situatie echter; de gemeente heeft de pachtovereenkomst 
afgekocht en daarmee is de inmiddels langlopende controverse tussen de pachter (Nedstede) 
en de gemeente verleden tijd. 
 
ONDERHOUD GROENVOORZIENINGEN/MAAIBELEID 
In januari heeft er overleg met de gemeente plaatsgevonden om de communicatie over 
activiteiten, die er in Muiderberg plaatsvinden te verbeteren. 
Aanleiding was onder andere het ondeskundig rigoureus knotten van wilgen aan het 
schelpenpad. Er is door inwoners een knotgroep opgericht die op 2 locaties het knotten van 
de wilgen voor zijn rekening neemt waarbij de gemeente zo’n project met materiaal faciliteert. 
Verder is afgesproken dat de gemeente de inwoners regelmatig informeert over grotere 
projecten, zodat het bestuur en de inwoners niet steeds op het laatste moment verrast 
worden. 
Verder bezocht een kleine delegatie van het bestuur een tweetal vergaderingen in Muiden, 
waarbij overleg was voor aanpassingen aan de Natuurboulevard in zowel Muiden als 
Muiderberg. Hiervoor kwam geld ter beschikking afkomstig van de provincie Noord-Holland. 
In Muiden zijn inmiddels al enige aanpassingen gereed gekomen; teleurstellend is dat er in 
Muiderberg nog geen activiteiten zijn ondernomen.   
Eind 2024 heeft de Dorpsraad een enquête gehouden onder de inwoners van Muiderberg over 
de tevredenheid over het groen en met name het beheer. De respons was groot en de 
meerderheid was van mening dat de kwaliteit achteruit was gegaan. De uitslagen zijn aan de 
leden gepubliceerd en aan de wethouder overhandigd, die was blij met de enquête. De 
resultaten gaan binnen de gemeentelijke organisatie worden besproken, waarna er een 
terugkoppeling vanuit het ambtelijk apparaat naar de Vereniging zal komen. 
 
EDITIES DORPSPRAAT 
In mei en in oktober werden er weer nieuwe edities (resp. nrs. 12 en 13) uitgebracht van onze 
lokale krant “dorpspraat”. Daarmee was dat het 6de jaar van haar bestaan, voorwaar een 
prestatie om een dergelijke krant steeds maar weer gevuld met interessante onderwerpen 
over Muiderberg te maken. Gelukkig kreeg de redactie onder leiding van hoofdredacteur Hugo 

https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/elektriciteitshuisjes/


Landheer versterking; Monica Bos toonde zich bereid om de rol van eindredacteur op zich te 
nemen ook Donald Kreiken trad toe tot de redactie. Tot spijt van de redactie heeft een ander 
redactielid, Sandra Deuling, wegens andere, drukke werkzaamheden afscheid genomen. Met 
de komst van deze versterking van de redactie lijkt de continuïteit daarmee te zijn 
gewaarborgd.  
 
BEWEGWIJZERING IN GOOISE MEREN 
In de 2de helft van het jaar werd er dan na lange tijd (alle overleg hierover vond al in 2023 
plaats) een begin gemaakt met de plaatsing van de nieuwe voetgangerswegbewijzering in 
Muiderberg maar ook in Muiden, Naarden en Bussum (centrum) Het officiële sluitstuk 
daarvan vond op 4 oktober plaats in Muiden waar wethouder Nico Schimmel een bord op het 
Vestingplein officieel onthulde. Daarmee werd het hele project afgerond; wel dienen er op 
diverse plaatsen volgens afspraak nog oude, overbodig geworden of niet legaal geplaatste 
borden te worden verwijderd. 
 
TINY HOUSES 
In voorgaande jaren besteedde het bestuur al diverse malen aandacht aan dit fenomeen. 
Hierover werd met de gemeente en politiek partijen diverse malen overleg gepleegd. 
Uiteindelijk ging op verzoek van het bestuur een werkgroep in 2023 daarmee aan de slag.   
Helaas berichtte op 16 mei de werkgroep Tiny Houses onder leiding van Jur Jonges aan het 
bestuur zijn werkzaamheden zonder verslaggeving te beëindigen. Gesprekken met diverse 
stakeholders maakten duidelijk dat er nog te veel obstakels zijn om tot het realiseren van 
Tiny Houses te komen. De ondernemer die een plan had ontwikkeld voor die Tiny Houses 
heeft zijn plan inmiddels ingetrokken. 
 
ACHTERBLIJF LOCATIES; 
 ORANJE NASSAUSCHOOL EN DE HUIDIGE MEERSTROOM (VOORMALIGE VINKENBAAN) 
In 2024 werden er door de gemeente diverse info avonden georganiseerd over de plannen 
van deze achterblijf locaties. Aangezien het hier om verschillende locaties gaat werden deze 
avonden voor de verschillende locaties apart georganiseerd. Per locatie werden zodoende 
door de gemeente de direct omwonenden per brief geïnformeerd en deze avonden werden 
dan ook goed bezocht. Ook was het bestuur van de Vereniging in wisselende samenstelling 
steeds aanwezig. Met name aan het Stedenbouwkundig Programma van Eisen (SPvE) voor de 
inrichting van de buitenruimte, parkeren en groen werd aandacht besteed. Het ligt in de 
bedoeling dat de woningbouw Gooi & Omstreken (G&O) op deze locaties nieuwbouw gaat 
realiseren. Daarvoor heeft G&O Atelier Dutch (https://www.atelierdutch.nl) als bureau 
aangetrokken voor het ontwerp. Tijdens de verschillende sessies werden dan ook 
verschillende ontwerpen, zoveel mogelijk goed passend in de bestaande omgeving, door dit 
bureau getoond. Alle aanwezigen hadden daarbij de gelegenheid om vragen te stellen en op 
de ontwerpen commentaar te leveren. Ook was het mogelijk schriftelijk en/of later digitaal 
een voorkeur voor een ontwerp achter te laten. De indruk van deze info sessies bij het bestuur 
was positief, de participatie waarbij de inwoners in de plannen werden meegenomen werd 
als zeer positief ervaren.   
 
DELTA GLASVEZELNETWERK 
Over dit onderwerp is niet zoveel te melden; op heel veel locaties in Muiderberg zijn al langere 
tijd geleden de kabels de grond ingegaan en springen de op grassprietjes gelijkende groene 

https://www.atelierdutch.nl/


kabeltjes tussen de trottoirtegels omhoog, maar daarbij is het gebleven. Via schriftelijk 
berichtgeving laat de aanbieder Delta Glasvezel weten dat zij niet verder kunnen met dit 
project, aangezien de stroomvoorziening voor de noodzakelijk te plaatsen verdeelkasten nog 
niet door Liander kan worden geleverd. De verwachting is dan ook dat de eerste werkende 
aansluitingen pas medio 2025 zullen zijn gerealiseerd. 
 

Februari 2025, 
Namens het bestuur, 
John Haug, secretaris  
 


